
AF§ g 1é#FUrvLúsl a

[rGISi lt1 $Aki :

	

11,,Z. <)-‚

Í rle ék: 2018 OKT Q 4

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Újra a gázár-szabályozásról”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban, a médiában a gázár-szabályozás terén számos hír látott napvilágot é s
jómagam is több alkalommal fordultam Önhöz írásbeli kérdés formájában . Tekintettel arra, hogy
több kérdésemre konkrétumokat nem válaszolt, és bízva abban, hogy a minisztériumban a legutóbb i
válaszadást követően érdemi munka folyt, így újból kérdezem Önt :

Hol tartanak a tárgyalások a gázár-szabályzás terén ?
Folytatott-e diplomáciai egyeztetéseket a Magyarországra földgázt értékesít ő társaságok
honossága szerinti országok képviselőivel?
Folytattak-e tárgyalásokat az E .ON vagy az E .ON gáznagykereskedő cégének megvételéről?
Szándékozik-e a Kormány olyan szabályozást kialakítani, amely alapján az ármoratóriu m
miatt keletkező veszteségeket az állam megtérítené ?
Amennyiben igen, milyen nagyságrendűre becsüli az így felmerülő állami terhek mértékét?
Amennyiben nem, milyen módon kívánja biztosítani az államilag meghatározott/rögzített
árszabályozás mellett az EU versenyjogi illető leg az ellátási kötelezettség mellett kötelező
veszteségtérítésre vonatkozó szabályaink érvényesülését ?
Lesz-e gázáremelés a fűtési szezon megkezdését követően még ebben az évben vagy jöv ő év
első negyedévében?

Újra kérem Miniszter Urat tájékoztasson — még akkor is, ha nem fejeződtek be a tárgyalások -,
hogy milyen javaslatokat tettek a szolgáltatók a minisztérium irányába? Mi az Önök véleménye

a javaslatokról ?

országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . október 4 .
. Oláh Lajos

országgyűlési képviselő
MSZP
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